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| 5.1.2e |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ |

= minvws.nl |

Verzonden: vrijdag 15 mei 2020 08:45

Aan: Jonge, H.M. de (Hugo)JE ominvws.nl>;
CREPE minvws.nl>;

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Opschalingsplan BCO (tbv afspraak morgenochtend)

Ja dubbelgecheckt met RIVM

Van: Jonge. HM. de (Hugo)
Datum: vrijdag 15 mei 2020 8:06 AM

)minvws.nl>,

minvws.nl>,

Onderwerp: RE: Opschalingsplan BCO (tbv afspraak morgenochtend)

minvws.nl=>

Tuurlijk. Ik kan met 2 en 8 procent prima leven. Is het RIVM-based, zowel de 2 als de 8?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 15 me1 2020 7:33 AM

Onderwerp: RE: Opschalingsplan BCO (tbv afspraak morgenochtend)
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momenteel nog geen nieuwe versie in mn mailbox.

De meer redactionele vragen (3, 5 en 8) byj het stuk heb 1k gisteravond al gemaild, wellicht zijn die meegenomen straks.

Zodra ik 1ets binnen heb komt het naarje toe. Ik stuur je nu (tegen het uitdrukkelijke verzoek) alvast het concept zodat je
toch even kunt bladeren

Inhoudelijk nog: de aanname van 8% positieve uitslagen heeft men bewust aangehoude om toch voorbereid te zijn op het

ergste. Zoals gisteren besproken lykt 5% of daaronder realistischer. De aanvliegroute van de GGD lijkt mij echter een

verstandige keuze in het kader van “prepare for the worst’. Je kunt ze daar best mee complimenteren.

Gr

RIPE m inv ws.nl

Van: Jonge. HM. de (Hugo)EE i minvws nt
Datum: vrijdag 15 mei 2020 7:07 AM

Hminvwsnl>

minvws.nl>, 1 )minvws.nl>, 5.1.2e

5.1.2¢

Onderwerp: RE: Opschalingsplan BCO (tbv afspraak morgenochtend)

[4] i o© 2E=]A:= WV on [o

Dank. Heldere vragen. Komt goed.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 15 mei 2020 12:01 AM

minvws.nl>

(Q minvws.nl>

Onderwerp: Opschalingsplan BCO (tbv afspraak morgenochtend)

Dag Hugo,

Wi; hadden gehooptje nu het BCO opschalingsplan door te kunnen sturen tbyv je telefomsch contact me 5.1.2e

morgenochtend.

Het goede nieuws is da et met elkaar eens zijn geworden en daarbij ook over landelijke regie spreken.
Het lastigste is da p dit moment nog de allerlaatste hand legt aan de vrijwel laatste versie. (Zodra wij die

hebben, krijg je hem)

Onderstaande suggesties voor morgenochtend zijn dus gebaseerd op de vrijwel laatste versie en wilden we je toch alvast

maar meegeven:

1- Het plan is overzichtelijk en -behoudens enkele incongruenties — goed te volgen.

2- De ken: GGD’en rekenen op 600 tot 2400 BCO's in de zomer, uitgaande van 30.000 tests/dag, een ondergrens van 2%

en een bovengrens van 8% positieve uitslagen.

3- Om dit aan te kunnen regelen zij in de zomermaanden 3200FTE gereed staat, waarvan 1500FTE in de regio en 1700FTE

landelijk als opschalingscapaciteit achter de hand. U kunt vragen waarom in juni niet ook al 1500FTE, maar
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slechts 1100FTE regionaal wordt opgesteld, zonder dat er duidelijk wordt gemaakt dat er dan 2100FTE

landelijk klaarstaat.

4- Er staat niets in het plan over de snelheid van opschaling. U kunt vragen of de opschaling binnen 24 uur mogelijk
is

5- Er komt een landelijk codrdinatiecentrum om dit tot stand te brengen, onder leiding van een Stuurgroep olv 5.1.2e

BEN ecelik staat er nog de notie in het plan dat de GGD’en zelf bepalen of zij opschalen of niet. U kunt vragen om

te bevestigen dat de GGD’en allemaal gecommitteerd zijn aan het doel om gereed te zijn voor 600 BCO's.

6- Er lopen gesprekken met 3 partijen om het landelijke callcenter tbv BCO in te richten U kunt vragen op welke wijze
de aanbesteding is ingeregeld.

7- Er wordt geen financiéle plaat gepresenteerd. U kunt vragen of daar al enig inzicht in kan worden gegeven, hier

kan ook naar worden gevraagd door de pers.

8- Er wordt in het plan heel kort gerept van een ‘nazorgteam’ dat mensen willekeurig zal nabellen. U kunt vragen of

hiervoor nog weer extra capaciteit moet worden ingericht, bovenop dit plan of dat kan worden gebruik

gemaakt van de nu opgestelde capaciteit.

9- In het plan wordt opgemerkt dat digitaliseringsmogelijkheden worden onderzocht. Hoewel dit plan uitsluitend ziet op

personele capaciteit, zal de media aandacht hebben voor dit aspect. U kunt vragen hoe de GGD’en de relatie tussen

beide trajecten zien en of hier niet meer over gezegd moet worden.

 5.1.2¢ © bij het gesprek

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


